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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 8 oktober 2019       
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
drugs- en geweldsmiddelen op middelbare scholen  
 
Geacht college, 
 
 
Recentelijk heeft er een kluisjescontrole plaatsgevonden op het Maxima college. Vooral de 
laatste zin in het artikel van het Ridderkerks Dagblad heeft veel stof op doen waaien;  Helaas 
blijkt dat drugs en wapens tegenwoordig geen zeldzaamheid meer zijn op middelbare 
scholen.  
 
Leefbaar Ridderkerk bereiken berichten dat het gebruik en/of het in het bezit hebben van 
(chemische) drugs schrikbarend toe neemt bij de Ridderkerkse jeugd, tevens het bij zich 
dragen van messen ter verdediging van zichzelf. Ook zou er een ‘vecht-app’ zijn waarbij ze 
massaal afspreken om te komen vechten. Er zijn zelfs signalen dat jongeren gedwongen 
worden XTC in te nemen. 
 
 
Het wordt al bijna ‘normaal’ gevonden dat de broekzakken gevuld zijn met xtc-pillen. Niet 
alleen op straat zouden deze worden ingenomen, maar ook worden ze meegenomen naar 
school. Met name wordt er gesignaleerd dat dit jongeren zijn in de leeftijdscategorie 13-15 
jaar. Naast het kennelijk makkelijk verkrijgen van synthetische drugs wordt er gesteld dat; 
coke ‘bij wijze van spreken’ gemakkelijker geleverd wordt dan pizza. 
 
Zoals te doen gebruikelijk verwijzen wij degenen die ons informeren naar de juiste instanties.  
 
Leefbaar Ridderkerk heeft aan de hand van voornoemde signalen de volgende vragen; 
 

1) Is het college op de hoogte dat deze signalen leven in de Ridderkerkse samenleving? 
 

2) In hoeverre en hoeveel feitelijke bewijzen zijn er dat dit inderdaad speelt in deze 
leeftijdscategorie? 

 
3) Zijn er naast een incidentele kluis-controle op de middelbare scholen ook andere 

maatregelen getroffen om het meenemen van pillen en/of messen tegen te gaan?  
 

4) Worden er vanuit de gemeente, politie of de hiervoor bestemde gespecialiseerde 
professionals op voorhand preventieve en of proactieve handelingen verricht?  

 
5) Heeft de gemeente, politie of andere gespecialiseerde organisaties contact met de 

directie en/of schoolleiding van de middelbare scholen om dit probleem generaal aan 
te pakken en proactief te handelen i.p.v. reactief? Is er al een plan van aanpak 
hieromtrent opgemaakt? Zo ja, is dit plan van aanpak effectief gebleken? Hoe is dit 



 2 

gemeten? Zo nee, is men voornemens een plan van aanpak te gaan maken? Op 
welke termijn?  

 
6) Is de gemeente / politie en andere gespecialiseerde organisaties proactief / preventief 

bezig met voorlichting van de groepen 7 en 8 van de basisscholen om ze voor te 
bereiden op (met name) deze middelbare school problematiek? 
 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u 
om schriftelijke beantwoording van deze vraag. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Karin Kayadoe, Leefbaar Ridderkerk 


